



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លិខិតថ្វាយព្រះអំណរសាទរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

ព្រះករុណាព្រះបាទសម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី
ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ក្នុងឱកាសជ័យមហាប្រសើរឧត្តុង្គឧត្តមប្រកបដោយមហាកិត្តិយសជាតិកម្ពុជា ដែល ព្រះករុណាព្រះបាទសម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ព្រះអង្គទទួលបានការ ថ្វាយព្រះរាជគោរមងារកិត្តិយសថ្នាក់ខ្ពស់បំផុតខាងព្រះពុទ្ធសាសនាជា ព្រះរាជពុទ្ធិមាមហាភិបាល នៃអង្គការពុទ្ធសាសនិកពិភពលោក ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំជាថ្នាក់ដឹកនាំ ព្រមទាំងមន្ត្រីរាជការ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាត ក្រាបបង្គំទូលថ្វាយព្រះអំណរសាទរនិងព្រះពរថ្វាយ ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ ប្រកបដោយភក្តីភាព សូមព្រះអង្គសម្រេច ដោយព្រះរាជសុខភាពមាំមួនល្អបរិបូណ៌ ព្រះបញ្ញាញាណវងវៃ និងព្រះជន្មាយុយឺនយូរ។

ការថ្វាយព្រះរាជគោរមងារកិត្តិយសថ្នាក់ខ្ពស់បំផុតខាងព្រះពុទ្ធសាសនា ថ្វាយ ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ គឺជាមហាកិត្តិយសរបស់ជាតិ និងប្រជាពលរដ្ឋទូទាំងនគរកម្ពុជា ដែលនេះគឺជាសក្ខីភាពសបញ្ជាក់យ៉ាងប្រាកដអំពីទសពិធានជម្រះរបស់ ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ ក្នុងព្រះរាជសកម្មភាពដ៏ឧត្តុង្គឧត្តម ប្រពៃថ្លៃថ្លាប្រកបដោយទឹកព្រះទ័យស្នេហាជាតិមាតុភូមិសាសនា និងមនុស្សជាតិ ក្នុងបុព្វហេតុសន្តិភាព ភាគរាជ សុភមង្គល និងការអភិវឌ្ឍសង្គម។

ក្នុងឱកាសជ័យមហាប្រសើរឧត្តុង្គឧត្តមនេះ ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាសូមលើកអញ្ជូលីប្រណម្យបូងស្នងដល់គុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ ព្រមទាំងវត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងអស់ក្នុងលោក មានទេវតារក្សាព្រះមហាសេ្តចត្រ តេជះបារមីនៃអតីតព្រះមហាក្សត្រ ព្រះមហាក្សត្រីយានី សូមយាងព្រះព្រះរាជសព្ទសារធុការពរ បរសេស្តី សិរីមង្គល វិបុលសុខជ័យមហាប្រសើរថ្វាយ ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ សូមព្រះអង្គបរិបូណ៌ដោយព្រះបរមសេចក្តីសុខ និងពលានុភាពខ្លាំងក្លា ដើម្បីគង់ប្រថាប់ជាម្ចាស់ជ្រកជាក់សម្រាប់កូនចៅ ចៅទូត ជាទីស្រឡាញ់របស់ព្រះអង្គជានិច្ចនិរន្តរ៍តរៀងទៅ។

សូម ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត ទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវអភិវន្តន៍កិច្ច និងព្រះសេយ្យភក្តីដ៏ស្មោះស្ម័គ្របំផុតពីទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។
សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃសៅរ៍ ៧ កើត ខែបឋមសាស្ត្រាថោះ បញ្ចស័ក ព.ស.២៥៦៧
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២៤ ខែ មិថុនា ឆ្នាំ ២០២៣
អំណាចថ្វាយព្រះអំណរសាទរនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

